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Styrelsemöte 2021-10-18, Scaniarinken 
 

Styrelse Lars-Axel Andersson, Terese Carlsson (på teams) , Anne Johansson, Patrik 
Svensson, Andreas Ekström, Tony Sandberg, Robert Andersson 

Adjungerade 
 
Frånvarande 

Timmy Cox, Inga-May Forslund 
 
Martin Lyckström, Jim Karlsson 

  

1 Mötets öppnande Tony öppnar mötet 

2 Sekreterare Timmy Cox 

3 Val av justeringsman 
Robban tillika mötets ordförande Tony väljs att justera 

4 Föregående protokoll  
Korr föregående protokoll 8:3 Göran Söderberg är vår representant i 
Disciplinkommittén Region öst. 

5 Fastställande av dagordning 
Godkännes 

6 Eskaleringar (akuta ärenden som resp verksamhetsområde inte 

kan lösa själva) 

7 Fokuspunkter 

7.1 Motion från Linden ang rabatt på serieavgifter, uppföljning. (Tony) 

Beslut sedan tidigare att årets serieavgifter är enl nedan 
 
Avgiften för alla lag minskas med 10% med undantag för föreningar som har fler 
än tre lag anmälda i samma serie. 
För föreningar som har fler än tre lag är avgiften fr o m lag fyra 500:-. vAvgiften 
för A-pojkar och flickor A minskas med 1.000:- före 10% reduceringen. 
 

7.2 Ny attestordning Distriktschef (Tony Robban) 

Beslut attestordningen enl förslag från Robban och Tony godkännes och att 
Distriktchefen tar över budgetansvaret för kostnadställe 01 Kansli. 
Beslut om utökad budget om 20 000:- för enkätundersökning fastställs I 
kanslibudgeten 
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8 Statusrapporter 
8.1 Ekonomi (Tony)  
Beträffande bidrag från SIF för kostnader kring reklam på dräkter i samband med TV-
puck uppgick till 36 000:- och (sy)bidrag från SIF var på tot 12 000:-. Orimligt lågt 
bidrag I förhållande till kostnad. 
Beslut: Martin tar med frågan till region öst där gemensam motion skrivs till SIF 

 

8.2 Utbildning (Patrik) 

En utbildning är genomförd och ytterligare två är planerade. 
Portalen utvecklas kontinuerligt och det digitala utbildningsmaterialet kommer i sinom 
tid. Svårt för föreningarna att se vilka tränare som gått vilka kurser. Patrik mailar ut till 
föreningarna status på tränarnivåerna. 
 

8.3 Disciplin/Tävling (Lars-Axel) 

D, Timmy stöttar DK med kommunikationen mellan DK och de lag det gäller. 
Lars med domarbasen Region Öst har gjort besök hos Tumba maa dåligt uppförande 
mot domare. Fler besök kommer att initieras. 
 
T, Alla serier är satta med undantag av DM som ligger hos föreningarna för planering. 
 
Ang avg för lagförsäkring vid smålagsspel blir avgiften för lag 3,4 orimligt hög. 
Beslut att Lars och Tony förser Martin med underlag för att skriva en motion till SIF om 
begäran om sänkt avgift. 
 
Viss förvirring kring årets regler råder i föreningarna. Inga May mailar ut förtydligan till 
föreningarna om vad som gäller i Södermanland. 
 
Tony efterfrågar information ang hur många lag som är registrerade i år jämfört med 
förra året. Inga May mailar ut infon till alla. 
 

8.4 Funktionär (Andreas)  

Domarutbildningarna rullar på. Två klara, varav en tjejgrupp. Fler utbildningar är 
planerade. 
En okvalificerad match har genomförts där man inte har haft rätt domarbesättning. 
Utredning pågår inom FK. 
Med anledning av att det är för få distriktsdomare är det viktigt att vid matchbyten 
dubbelkontroller med FK att det finns domare lediga vid den nya tidpunkten innan man 
gör ett matchbyte. Gäller i synnerhet när det är sthlmserien som spelas i 
Södermanland. 
 

8.5 Distriktslag (Anne/Lars-Axel, Patrik) 

Flick- Har varit en bra och harmonisk grupp med bra inställning/Anne 
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Pojk- Lars noterar att det varit en bra lagsammanhållning i gruppen. 
 
Till kommande TV-Puckssäsong är ambitionen att tränarna ska åka runt och titta mer 
bland lagen och föra dialog med ledare hur rutinerna kring camper osv kommer att 
läggas upp. 
 

8.6 Region Öst (Martin)  

9 Nuläge Timmy 
Timmy informerar om vad som är på gång med Dam/flickhockeyprojektet samt 
hur projektet kring Hemmaplansmodellen fortlöper. 

10 Övriga frågor 
Arbetsfördelning, någon som behöver hjälp av Tony? 
Tony har tid och möjlighet att hjälpa till om det är någon som behöver hjälp inom sitt 
verksamhetsområde. 
 
Frågan om behovet av heldagskonferens lyftes och det beslutades att Tony planerar 
vidare för en heldag i kombination med en lördagsmatch med SSK och avsluta med 
middag.  
 
Beslutades att nästa styrelsemöte tas i anslutning till ett julbord, Anne undersöker och 
återkommer. 

11 Nästa möte 
23/11 kl17.30 
Återkommer med platsen. 

12 Mötet avslutas  
Tony tackar alla för medverkan.  
 
 
 
 
 
JusterasTony Sandberg 
Vice ordförande 
   
 
 
 
Justeras   
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